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 19:23חה בשעה האסיפה נפת

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

הלן, ברוכים הבאים. יש לנו נושא אחד על סדר היום וזה בעצם ההצגה של מתווה  אאלון באום:  

מועצה נוספת  ביוני. אני כן אגיד שצפויה לנו ישיבת    6-ב   האישור של מועד הבחירותבעצם  הבחירות ו

הדוב בעניין  מאי  הכספיים"חודש  רוצה  .  חות  הייתי  את  כזה    שנושאלא  הפעילות  כל  שמתאר 
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וחברי מועצה חדשים ולכן הייתי  נציגי חוג  ליו  שיחשפו איהיה הנושא הראשון    2021הכספית של  

בגדול  .  הבחירותמתווה  לגבי    .רוצה לכנס את המועצה הנוכחית לישיבה נוספת סביב הנושא הזה

שינויים   חלו  ל..,  לא  עצמי  אעצור  אני  ,  לאביחס  שינויים,  בעצםאת  חלו  שנה שעברה  .  כן  בעצם 

ועדת    ו על פי,  הבחירות קובץ מתווה  זה בעצם  .  לא קורה, מה שהשנה  ר" סיו ליו"ר והבחירות היו גם 

ההבחירות   את  יחד.  בחירותתנהל  הבחירות  עם    התכנסנו  כל  ועדת  את  קודם  להם  לאפשר  כדי 

שהנהלת האגודה  כמובן באגודה. הבחירות לאיך מתנהלות   הכליםואת הידע והתשתית העובדתית  

לו עומדת  ביקורת  בעצם  עת.  בכל  רשותם  ועדת  שזה  פי המתווה  שמחים    ועל  שהבחירות  היינו 

ון  בתקנ דברים שלא מופיעים  להסדיר  כדי  בין היתר  היא  מתווה  הסיבה שאנחנו עושים  יתקיימו.  

וכדי לעשות בחירות ממוחשבות אז כן צריך    תהבחירות יהיו בקלפי פיזיש  קובעהתקנון  כי בעצם  ו

הולך להתנהלמתווה ללהציג   זה  ביוני.  איך  על בחירות שיהיו בשישי  אנחנו מדברים  הזכות  ,  אז 

של  בעצם קובץ אקסל  יש  .  בפנקס החבריםשמופיעים  לבחור ולהיבחר היא רק של חברי האגודה  

 רק מי שמופיע.. .החברים שלנופנקס  זה ש איש בערך 3,000

רק  ש, אפשר גם יום לפני או  הבחירות יתקיימו בשישי ליוניאמרת ש  להגיד משהו, רק  נטע רומח:  

 ?  בשישי

באום:   רגע  אלון  זהסקירה  אעשה  אני  את  ארחיב  כלל.  או  הבחירות  שנהוג  בתקנון  וגם  ,  בדרך 

של  מתקיימות במשך   כלל הבחירות  רצף  פיזית  ימים מהסיבה הפשוטה שבדרך  נוכחות  דורשות 

למשך הבחירות יש השלכה על העלויות של  וגם  ממוחשבות  בחירות אנחנו עושים וחר אמ . בקמפוס

מהבוקר עד הלילה  ,  היו רק יום אחדשהבחירות יהאחרונות  נהגנו לפחות בשנים  אז כן  הבחירות  

להקדים את  .  אחד הימים העמוסים בקמפוסשהוא  בחרנו ביום שני  ספציפית פה    וגם,  אבל יום אחד

 וס.  בקמפאנשים המבחינת כמות הרבה יועיל זה ביום לא 

 ? נכון,  שנה שעברהבכמו שהיה סמס בעצם דרך  ו האלה יהיהבחירות אבל רגע מור גלובין: 

אז אני לא יודע אם זה יהיה  .  זה החלטה של ועדת הבחירות,  לגבי מערכת ההצבעה.  ןנכו אלון באום:  

כל  ,  נכנסים,  שוריק. מקבלים סמס עם  אותה שיטההשיטה תהיה  אבל  הצבעה  מערכת  אותה  ממש  

,  לנציגי החוג  ו החוג אלנציג  מצביעים  ובעצם  ,  שלוהחוגים  אחד רואה את החוג הספציפי שלו או  

 .החוגבהתאם לגודל  תלוי 

  ?אחראי על זה בעצםמי  אז  שהם פרשו  בעצם הבנתי  כי  ?  בחירותועדת ההם  מיובעצם  מור גלובין:  

 ?את המאוחרמקדימה או שאני 

 . את מקדימה את המאוחראלון באום: 

 . אז אני אחכה,  אז הכל סבבהמור גלובין: 

פה, והיא מכוונת, קודם  סטירה שיש  בכם לי פנות את תשומת ל להרוצה  רגע  טוב אז אני  אלון באום:  

לא  כי המערכת של אורנים  ,  טעויות מערכת  וא או טעויות אנוש  ומקרים  לפעמים יש טעויות  כל  

מופיע בפנקס ומי שלא  מי שבחור ולהיבחר רק  שזכאי למסודרת במאה אחוז ולכן אנחנו אומרים  

אנחנו יכולים לא לתת לו  . זאת אומרת  בעצם לא יוכל לבחורבפנקס  את זה שהוא מופיע  מסדיר  

יש פה  ולכן    התקנון או החוקאו את  לסתור הוראה אחרת במתווה  זה כדי  בסעיף הלבחור אבל אין  

חלה טעות אז אנחנו לא חשופים לתביעה ומצד  שאם  זה  במובן הו,  שנועד להקל עלינ משהו  מצד אחד  

אבל שתדעו שהיא  אליה  נגיע אני מקווה שלא  ,  סתירהאז יש פה איזה  .  שני עלינו לאפשר לו להצביע

וג  , המנדטים נקבעים בעצם לפי התקנון, חהחוג לפי חלוקת מנדטיםלנציגי  הבחירות הם  קיימת.  
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חנ"מ. זה לגבי  בדרך כלל מקבל ארבעה נציגים וגם  , חח"ק  שני נציגיםמקבל  סטודנטים    150מעל  של  

הורשע בעבירה  מי שלא  חבר מועצה יכול להיבחר    .זה הזמןלגבי זה, אז  אם יש לכם שאלות  ,  זה

עמותה, מטרותיה, או ועדת ביקורת או ועדת בחירות.  עם הם  יינ יילהימצא בניגוד ענ   יש עמה קלון,ש

זה הליך הבחירות  .  לסיים את כהונתובכתב  אלא אם ביקש  חבר מועצה מכהן  כן רשום שפז בוא  אגב,  

ועדת הבחירות אחראית על הפרסום של  המתווה.  של  איתכם על העקרונות    עובר . אני רגע  למועצה

  23-ההמועמדות תהיה עד  , הגשת  היא צריכה לפרסם את האופציה להגשת המועמדות,  הבחירות

יש שם  בסדר,  במאי מועמדות  ?  להגיש  של קמפייןושבועיים  שבועיים  סילת  לפיש אפשרות  ,  עוד 

או פעילות    לסילוףניסיון    וא מתן שוחד  ,  הליך הבחירותטוהר והגינות  ת על אי שמירה על  מועמדו

 על פסילת מועמדות שיש אופציה גם לערער כמובן , על ידי ועדת הבחירות השל אושר

 יש לי שאלהשלומית אביעזר: 

 כןאלון באום: 

למה לא  ?  למה רק עכשיו,  כאילו שבועיים זה לא מספיק זמן?  למה זה כל כך קרובשלומית אביעזר:  

 ? לדחות את זה

יוסף:   בן  ביאנקה  אגיד  ליהיא  בפני  ושאני  שהטיעון  אני  להקדים את  אלון הבאנו  הוועד המנהל 

שנה הבאה  ל  visionאיזשהו    לנו צפוף אבל עדיין היא שכבר יש  בלוז  אמנם  הבחירות ולעשות את זה  

המועצה  ו שבו  למצב  להגיע  רוצים  לא  נורא  "בלו כמוכם  מתכנסת  אנחנו  נורא  שבו  ז  לא  צפוף 

המתאפשר   לעשות  לנו  הזמן  התפקידלקנכונה  ההכשרה  את  לתראת  החפיפה  ,  תיקי  את  להם  ת 

זה דברים שלוקחים הרבה יותר זמן ואם אנחנו  ,  להיפגש עם ראשי החוגים,  עליהםאיתם  ולעבור  

אז אנחנו בעצם לוקחים עכשיו ארבעה חודשים שבהם    הנדחה את הבחירות לפתיחת השנה הבא 

הזה  הצפוף ז "ואנחנו מעדיפים את הלו וזורקים אותם לפח "טיל"שתתפקד להכשיר מועצה יכולנו 

 . הכשרותהז הצפוף של "של הבחירות מאשר את הלו 

  . מוריד מוטיבציהוממש  חופשה זה ממש מבאס  לכהן לתוך  התחיל  לאני חושבת ש שלומית אביעזר:

  ,האתם מגייסים מועמדים חדשים עם מלא מוטיבצי ?  וגם כאילו למה לא להתחיל בתחילת שנה

ציגים  נשבועיים למצוא  בעכשיו  ,  יותר גרועיהיה עוד  זה  עכשיו בשבועיים  .  אגודהמלא יח"צ ל עושים  

.  עוד הרבה יותר חוסרים,  ציגיםנעוד פחות  ,  לדעתי עוד יותר גרוע ממה שהוא עכשיו  המצב יהיה,  זה  

לתוך הקיץ  בתקופת מבחנים שנכנסת גם  ,  התנדבותבעכשיו להתחיל לבקש מכולם לקחת תפקיד  

 .פשוט לא לגיטימינראה לי  זה 

מה שאנחנו מרגישים בשטח  שאז אני רוצה רגע לענות על זה ולהגיד  .  אוקיי  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

הנכוןש הוא  ההפך  עכשיו,  דווקא  האגודה  בתוך  תנועה  יותר  הרבה  סביב  החוגנציגי  סביב  ,  יש   ,

הרבה    ,מתעניינים מתי זה קורה ומתי אפשר להגיש מועמדותואנשים ששואלים  ,  נציגויות החוגים

שמסיימים שנה  כבר באנשים  כשמדובר  ,  פתיחת השנהב אותם שוב  תחיל ללקט  אני אש  יותר מאשר

מצב  , אם יקרה  שלומיתיותר נמצאים ולצורך העניין  ו  יותר מעורים באורניםו  ב' והופכים לשנה  א'  

חירות  בבמושבים אז כבר גם לזה יש לנו מענה ואנחנו נוכל לעשות השלמת    רשבו עוד פעם נגיע לחוס

לפספס את האנשים שעכשיו חדורי מוטיבציה להגיש מועמדות  גם חוששת אני אבל תיחת השנה פב

השטח את  ויודעים  חמים  כבר  מאוד    והם  מאוד  הכשרה  של  למצב  אותם  להביא  פעם  עוד  וגם 

תחשב גם בלוחות  א שוב אם יש לי לוח זמנים מרווח של ארבעה חודשים להכשיר אז אני  מאוחרת כש

https://d.docs.live.net/18ae434f9b867eee/אורנים/אגודת%20הסטודנטים/אסיפה%20כללית/אסיפה%20כללית%206%20-%20שינוי%20מטרות%20ותקנון%20-%2013.05.20/www.agudaoranim.co.il


 
 

 8מתוך   4עמוד 

 אורנים )ע"ר( והסטודנטיות במכללת  אגודת הסטודנטים 
 www.agudaoranim.co.il 3600600דואר נע טבעון, אורנים  580172187מס' עמותה: 

 

,  שאולי מגיעים בחודשיים האלה של סיום השנה,  כולל תקופת המבחנים והלחץ,  מנים של כולםהז

 עד אוגוסט. 

 היו בחירות שנה לא וההשנה,  אבל אני רק אומרת, שגם שלומית אביעזר: 

 כן היו : ליהיא ביאנקה בן יוסף

 .  לא היה השלמות, לא: שלומית אביעזר

יוסף:   בן  לא עשינו השלמת בחירות.    לא,  לא ליהיא ביאנקה  היינו  עשינו השלמות. השנה  כי לא 

 ערוכים לזה. 

 גם שנה שעברה ם זה מה שאמרתלומית אביעזר: ש

ושנה הבאה אנחנו כן ערוכים  אבל השנה לא היינו ערוכים לזה שלומית  ליהיא ביאנקה בן יוסף:  

.. זה לקח זמן עד שאני אבין  נמצאת עד שאני  איפה את לא ידעתי עוד בתחילת השנה הזכי אני כבר 

נכון אבל בסופו של דבר הגענו לסוף השנה כשכבר יש  אותו  לעשות  ן איך  התפקיד שלי ואני אביאת  

ויש לי גם את האנשים שעכשיו הם , מה שאמרתי בוועד המנהלגם זה , לי את הכלים לעשות את זה

כדי  יתקרר  הוא  חדורי מוטיבציה ועכשיו הם חמים וזה להכות על הברזל בעודו חם ולא לחכות ש

 . לחמם אותו שוב

גם אותי אנשים שואלים  ליהיא אומרת.  אני גם רוצה רגע להגיד משהו ולחזק את מה שמור גלובין:  

אנשים יודעים על זה אז אני חושבת  .  נציגי חוגים ומתי זה קורה ואני מדברת על זה עם אנשיםעל ה 

שליהיא  שרה הזאת  הכוונה וההכההשנה היה לי מאוד חסר כל  .  שזה באמת הזמן לעשות את זה

  . קלות אם היה לי את זהבהרבה יותר  ו והייתי יכולה לעשות דברים הרבה יותר מהר  הזכירה  עכשיו  

,  כן בכיף,  לא עמוס מידיי  ,אז אני חושבת שזה כן נכון לעשות את ההכשרה הזאת בתקופת הקיץ

 .אני תומכת , אז אני לגמרי. גם בטוחה שזה יהיה ככהואני  

את התחת כדי  , קורעים  אני חושבת שכאילו סטודנטים עובדים בקיץ.  עתלא יודשלומית אביעזר:  

לגשת  ולממן את השנה הבאה ויש להם מבחנים ויש להם עבודות ואני לא חושבת שזה הזמן לבוא  

  ,כאילו גם זה לא הרבה זמן לפרסם,  הם רוצים את זהיהיו אם  עדיין  הם  בשנה הבאה  .  ולגייס אותם

מפאת  איכותי  יהיה תהליך  ל של התקופה אני לא חושבת שזה  גם אני לא חושבת שעם כל הפוטנציא

 שהם יכולים.עובדים איפה וועובדים בערב ,  זה שאנשים עובדים

השטח מאיתנו ובתוך  חיה את  אני מרגישה שאת פחות  .  תאומר  אני שובליהיא ביאנקה בן יוסף:  

ו כן  אנחנ ,  זהים על  כמו שמור אמרה אנשים כן יודע דיוקים כי  המון אי  הדברים שאת אומרת יש  

ם כל האנשים  ע , אלון  פוגשתעם כל האנשים שאני  אני  .  מדברים על זה כבר חודשיים או שלושה

אם אנחנו  ,  ואני אומרת להפך  אנשים כבר מחכים,  הפעילות זה מדוברההפסקות  כל  בשהוא פוגש,  

ואת הלו"ז העמוס  אותם אנשים כבר ימצאו לעצמם את הפעילויות שלהם  ,  שנה הבאהלנחכה של  

א'  שנה  סטודנטים  שלי עם    הבחירותאני מסיימת את  עצמם ושוב  את  יציעו  ולא יגיעו ולא  שלהם  

זה מבחינתי יהיה הדבר הכי גרוע שיכול  ,  לא רוצה להגיע לשם ואני  .  שלא יודעים שום כלום וכלום

 . הכי הכי גרוע.  אורניםדרכו ברגע הלהגיע לנובמבר שנה הבאה עם מועצה של אנשים ש. לקרות לי

מסגרת  כי  על מסגרת הזמנים של הבחירות  אנחנו מדברים לא  .  רוצה להגידאני רגע  אלון באום:  

זה היה עוד טיפה  . אז  הטיימינג שלה השתנהאלא  הזמנים של הבחירות לא השתנתה משנה קודמת  

ב',  בתו סמסטר  סמסטר  ך  של  האחרון  בשבוע  ממש  זה  בין  עכשיו  הבחינות.  תקופת  בואכה  ב', 

תקופת  , זה לא לגמרי מדויק שיוצאים לוניבתחילת ישיקרו  במהלך נובמבר לבחירות  שיקרו  בחירות  
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את אומרת אולי אנחנו לא מרוויחים ארבעה  ז  ..זהרק בנתחיל  ו בחופש  אף אחד  בחינות ולא יהיה  

  , חודש החגים קורה באזור אוקטובר,  בסוף יולי במקסימוםתיגמר  חודשים אבל תקופת הבחינות  

מה שלא יהיה לנו  .  ספטמבר כדי להתחיל להניע תהליכיםחצי  יהיה לנו לכל הפחות את אוגוסט ו 

.. כאילו אני אגיד את זה  יהיה פייר כלפיזה  לא חושב שאני  אמרה  שליהיא  כמו  , ובתחילת השנה

אולי מגיע  בכנות,  אחר  אני  שזה  ,  ממקום  חושב  לאני  המועצהיחטא  של  אנחנו  ,  תפקיד  אם  כי 

, אז  צריכה לתת מענהשכזאת  או    בחוגדמות מובילה ומשפיעה  שנציג החוג הוא  מדברים על זה  

תקופת  . ומתפקדנציג חוג שהוא  שם  , ורצוי שיהיה  מענהבו  שצריך לתת  שלב  תחילת שנה זה תמיד  

תקציב  נקבע ה  , םיהכנסים החוגי  וא ם  יעיון החוגי הימי  משמעותית שבה נקבעים  התקופה  זה ההקיץ  

גם נציגי  חו חלק יקחלק מהתהליכים האלה שבהייתי רוצה ,  לכל הפחות, זאת אומרת, של האגודה

אם  ,  חוגים שאנחנו  זה  גם  אומר  שבוע  עכשיו  לא  מ   ואשלם  הכשרה  עושים  אותם  די  ימביאים 

כאילו  המועצה.  תפקיד  ת או בבסיס ההגדרה של  בליבמשהו שהוא  ביקחו חלק  יששבועיים אבל כן  

ת הרעיון  אם תאהבו א  לא יודע, אני  עד נובמבראת הדיונים האלה בפורום הזה    כולים לעשותאנחנו י

כם אבל אני חושב  השתתפות והמעורבות שלהעל  כמובן תמיד שמח  אני  ,  או לא תאהבו את הרעיון

תרצו שנעשה השלמת  .  את המועצהנרחיב  לפני שאנחנו יוצאים לתהליכים האלה אז כן  ששכדאי  

 .  להתחיל לקדםגם את זה לקבל כהחלטה ואפשר אז , בחירות בתחילת שנה

אביעזר:   רוצה  שלומית  רוצה  אני  שאתם  רק  של להגיד  בפורום  נמצאים  אלון  ,  המועצה  אומנם 

ס לא אכפת לי מה יהיה שנה  'תכל  כי..אני לא אומרת את זה  ,  שנתייםכבר  במועצה  אבל אני  ,  וליהיא

להיכנס  ,  תנסו להבין את זה מהחוויה שליאבל את  ,  אני מסיימת,  אני לא נשארת באורנים,  הבאה

חופשת  ם,  על חופשימהשנה שלנו בתפקיד היא    אבל חלק  ,כאילו לא רוב,  שלנו  רוב השנה ,  לקיץ

  ?מתי הוא היה,  אמרתם שיהיה עוד אחד,  אני לבד בחוג, וכאילו לא יודעת,  יחופשה לפנ, הסמסטר

כאילו יש איתי  הצטרף.  אף אחד לא  ?  אליי עוד מישהוהצטרף  מתי  ,  לא חדשיםחדשים  לא משנה  

 ? אז אני לא מבינה למה, וזה פשוט התמסמס, נציגה מקום לעוד נציגעוד 

  ,לוקחת אחריות על זה אני, והרבה דברים התפספסוש  שוב אומרת  אז אנינקה בן יוסף:  ליהיא ביא

 לאן אני נכנסתכי אני לא ידעתי 

אתם קבוצה של  ,  אגודה  םאת, ליהיא.  אחריותעל זה  לקחת  אבל את לא צריכה  שלומית אביזער:  

 . אנשים

ידעתי איך אני עושה אותו  שלא באמת  אבל זה היה התפקיד שלי    בסדרליהיא ביאנקה בן יוסף:  

אז אני כן לוקחת אחריות על  .  ללמודלקח    יעושה אותו וכל מיני דברים של תקנונית  נכון ואיך אני  

ם נגייס עכשיו את הנציגים  א  תפקידבשל בדידות  חוויה  הייתה  שלך  ת שדווקא בגלל  זה ואני אומר

אז יהיה  " פה חסרו  , ופה חסרפה חסר, רגעונגיד " מועצה  הנובמבר בהסתכלות על  לשל עכשיו ונגיע 

לעשות   בחירות ממש  אפשר  לעשות  בחירות,  השלמת  ,  לפתיחת השנהבסמוך  הליך  הצלחנו  שלא 

הנקודה שלי היא שבסופו של דבר  .  רצנו אחרי עצמנו,  נורא מאוחרכי התחלנו  שוב  ,  קודמתבפעם ה

היו לי  ,  תפקיד הזה נכוןאת הרגע שהבנתי איך עושים  לר האגודה ועד  "נבחרתי לסיו   אני מהרגע ש

"מים ואיבדנו רמ"חים  היו מלא בלתכי  ,  זה המון זמן ללמידה של תפקיד,  כמעט שמונה חודשים

בסוף  הבחירות  את  שנשים  זה  ולכן אני אומרת שדווקא  ועניינים  קורונה  ובדרך  וקרו מלא דברים  

אנשים שמאוד מאוד רוצים  הקבוצה של  ייצר לי את ה לפחות  ,  לחץ שזה יביאעם ה  ,נה הזאתהש

נעשה  השלמה  במידה ונראה שהם צריכים  ו להיות פה וכן יתנו מעצמם גם במהלך חופשת הסמסטר  
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יגיעו למצב שאת נמצאת   ואז הם לא  בו  להם את ההשלמה הזאת יחסית בסמוך לפתיחת השנה 

על הכתפיים  מהזמן    100%את התפקיד הזה  חיה  מצאת לבד ואת  שאת באמת נ,  בשנתיים האלה

 . על שנה הבאהזה חלק היה מהמחשבה שלנו  . שלך כבר שנתיים

בעקבות גם ישיבת ועד  ,  נכון לעכשיו על סדר היום,  את הסיטואציהאסביר  רגע  אני  אלון באום:  

מוכן לקיום  מתווה  ירות  בחרנו להמליץ ולהכין יחד עם ועדת הבח ,  ישיבה עם ועדת הבחירותומנהל 

שבתקנון.  בחירות במועד המוקדם ביותר האפשרי שצריך להיות כמה שיותר קרוב לתאריך המקורי  

המתווה  ולא תאשרו את , בהנחה של הישיבה היום subtext-הפה אני מפרש את , ואולי רגע הנחהב

ק כדי  ר?  בסדר,  עבור בחירות בתחילת שנה הבאהיצר מתווה  לי לא תיוותר לנו ברירה אלא  ,  הזה

יכולים    אתםביוני,  שמתאר בחירות  מתווה  פה יש  ,  את אומרת, זעל השולחןהדברים  שנשים את  

מאחורי כל זה  ו  וגלויים איתכם מאחורי הקלעיםכנים  כדי להיות  רגע  .  "אפשר ,  סבבה,  כן"להגיד  

".  תאים אולי זה לא מ"רגע,  להגיד  הנחת מוצא שגם עליה אתם כמועצה יכולים  ת רגע גם  מסתתר

שאנחנו  של המתווה  הטכניים  חשוב גם שתכירו מעבר לפרטים  אז זה  עשתה הרגע,  שלומית  כמו ש

  ו תגיד שאני לא רוצה  כי  רק פורמלית  , כן?  יסתיימורגעים  עוד כמה  בשהם ממש  .  עוברים עליהם

פרסם שבועיים  תת  ,פרסום רשימת המועמדים.  מועמדותבפסילת  היינו  במתווה.  דילגתי על משהו  ש

הבחירות מועד  שנדרש    לפני  ב,  בתקנוןכמו  ייקבעו  במאי  23-שזה  התעמולה  דרכי  ועדת  .  ידי  על 

ותתאפשר   מהבחירות  החל  כלל  תאריךאותו  תעמולה  המועמדים  .  של  תעמולת  בגין  ההוצאות 

תעמולת  לצורך  והקניין שלה  האגודה    אין להשתמש במשאבי.  אחריות המועמדיםבהם  הבחירות  

בקניין  כל המועמדים  רסמת מצעים של  מפשהיא  ועדת הבחירות יכולה להחליט  ,  ם זאת, עבחירות

וכאלה,  אינטרנטהבאתר  ,  של האגודה בצורה  .  בלוחות המודעות  זה  כן היא תעשה את  אבל אם 

לפרסם לכולם  ותאפשר  פלט שוויונית  הבחירות  לפרסוםפורמה  .  יום  שמונה.  עד  משמונה    ,יהיה 

לבחור    יכולכל מצביע  .  מייל  ואטלפון  ,  תעודת זהות,  מספר טלפוןיצטרך להזדהות באמצעות  מצביע  

  , המועמדים נבחרים לפי רוב קולות של המצביעים  .שלוהחוגים  תלוי בכמות  ,  אחת או שתייםבחירה  

לא  שמועמד  על מנת  .  נבחרהמועמד  ,  "בעד"אנשים ורוב האנשים הצביעו    50הצביעו  אם  ,  משמע

הצבעת   נדרשת  בעצם  מסוים  "נגד "יבחר  בחוג  אם  בעצם  .  אז  אחד  ממועמד  יותר  נבחרים  יש 

ועדת הבחירות צריכה  ,  ימים  7תפרסמו עד  י  ,פרסום התוצאות.  פי סדרהמועמדים המובילים על  

אם  .  מעוניינים בזהאם בישיבה משקיפים למועמדים אפשר יהיה להיות  , לאשר את זה בפרוטוקול

או בעצם במידה  יהיו בחירות חוזרות באותו חוג    לטובת כל אחד מהמועמדיםשווה  קולות  יש מספר  

חוזרות יהיו  . בחירות  הלות לא תקינההתנאי סדרים או  עקב  ה את הבחירות  פסלועדת הבחירות  ו

קרונות הפעילות שלהם, לדעתי אין  , יש פה את עועדת הבחירות.  חודש ימים לאחר ספירת הקולות

יעל  , הם  החלטתם, כפי ש חלק שלךה זה  ה  פ   מור ,  חברי ועדת הבחירות.  להתפלפלפה יותר מדי מה  

ין לה את  א,  בנסיבות אישיות   יעל אשכנזי,  לצערי הרב.  סולימן  י מויאל ואחמד עלאצחי  ,  אשכנזי

מכהנת בוועדת הבחירות  עדיין  לתפקד כרגע כחברת ועדת בחירות, פורמלית היא  הפניות הדרושה  

  , לאור זה.  משימותהבביצוע  ת או תסייע  תהיה נוכחס כולנו מבינים שזה אומר שהיא לא  'אבל בתכל

בחרה שלא  ,  על אשכנזישזאת י ,  אישרנוהבחירות שאנחנו  שיו"ר ועדת  סעיף שאומר  -תתאז יש פה  

אחמד, יחליטו    צחי אובעצם  ,  הוועדהאת יו"ר  ועדת הבחירות היא זו שתקבע  לכהן בתפקיד ולכן  

אני  ,  זה. לטובת  יש ועדת בחירות  אז תכלס.  זהו.  להצטרףיעל אם היא תחליט  יחד עם  ביניהם או  

מראש כטיוטה  להם  הכנו  מהדברים כבר  הרבה  עבורם,  גבוהה  הרבה יותר  בזמינות    נמצאיםוליהיא  
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תרצי  . מור אם  לדעתיוזהו  בשנתיים האחרונות  יו בבחירות  לו את הדברים שהצע, בר העבירה  וכמ

 אז מוזמנת. על משהו ארחיב שאני בהתחלה או שהעלית לחדד את הנקודה 

 תודה.  .תנהליהבנתי איך זה לא, לא לא  :מור גלובין

באום:   באתחולהוכמובן  בשמחה.  אלון  האישור  מיום  יחולו  ההוראות  ומיוע.  הכללית  דות  סיפה 

בלבדל יוני  בחודש  שיתקיימו  זה,  משמע.  בחירות  הבאה  רלוונטי    לשנה  יהיה  לאשר  ונ לא  צטרך 

לנו  , כן היה  של הבחירות אז זה המתווה    מתווה כזה.חדש במידה ונחליט שאנחנו עושים  מתווה  

ק של  אני אביא את הנוסח המדוי,  רגע. ואותו וכן יש לנו חובה להציג אותו בפניכם חשוב שתכירו  

שמי  וף מסך כדי  לזה שית אעשה  שאני אפילו  הולכים להצביע, אולי כדאי  ההצבעה שעליה אנחנו  

אז אנחנו  .  גם לראות מה אנחנו רואיםיוכל  על הסרטון הזה בעתיד  יסתכל  מחברי ועדת הביקורת  

למרץ בדבר מועד הבחירות למועצה    20-מהעל הצעת החלטה לשנות את ההחלטה  ביעים  מצבעצם  

זו המועצה  למתווה שהוצג.  מועד הבחירות למועצה בהתאם  כהשישי ביוני    ולאשר את בהחלטה 

פרסם את  תשוועדת הבחירות  לתקנון, שבסעיף הזה רשום    14.10אף האמור בסעיף  כי על  מאשרת  

ימים    28  ,פרסם את מועד הבחירות לראשונהתועדת הבחירות  קיומן ו ימים לפני    30מועד הבחירות  

הבחירות של  קיומן  לפני  28,  לפני  משמעימים  תכל.  מחר,  ,  שאמרתי    ,ס'אז  ,  מקודםלכם  כמו 

קממרץההחלטה  שינוי  על  היא  הזאתי  ההחלטה   ביוניביעה  ,  בשישה  יהיו  בהתאם  ,  שהבחירות 

מחר אנחנו כבר יוצאים עם קול קורא להגשת מועמדות לנציגי  ועל בעצם זה שמ,  למתווה כמובן

פה  חוגים שנעבור  נגמר  .  לפני  להתייחס  שירצה  מכם  מי  אליכם,  עובר  והשרביט  הטכני  השלב 

ואני כן  רגע, אם אין דיון אז בעצם נעבור להצבעה  אז  ,  טוב?  שאלותלמישהו יש  להצבעה, זה הזמן.  

 דיברנו. רק ליהיא ושלומית    ,אשמח לשמוע רגע מה דעתכם, כי בינתיים אני

כאילו  ,  אני בעד להקדים את הבחירותמה שהתכוונתי להגיד זה שגם אני דיברתי אז    לא,מור גלובין:  

 איחור. ו הקדמה זה  זה לא כאיל ליוני, פשוט לדחות אותם 

 מבין השתייםכן כן, זה האפשרות המוקדמת אלון באום: 

 . יקרו השנהאבל העיקר שהם  מור גלובין:

מחר כבר  ,  ורציתי לשאולבעד שהם יקרו השנה.  אני גם  ,  קודם כללהוסיף.  אני אשמח  נטע רומח:  

 ? כרגעהנוכחיים בתור נציג החוגים ? אנחנו נוכל לדעת בעצם מי הגיש , להגיש מועמדותאפשר 

 .לאאלון באום: 

ש לחוג, הגיש מועמדות לחוג,  מישהו ניגלא מתאפשר. לאו דווקא מישהו ספציפי, האם  נטע רומח:  

 זה מה שאני מתכוונת.

 התערבות שפוגעת בטוהר הבחירות פוליטיקות ו כל מיני לא. כדי להימנע מאלון באום: 

 שיהיה נציג חוג. בשביל באמת ניגשו  רק לדעת האם לא, בלי שמות.  טע רומח:נ

יכול להיות  עצם אני לא יודע,  ים, ב יהיו מאוישכל המקומות  לי ולליהיא יש אינטרס שאלון באום:  

ונסגור  שיאחרי  יו"ר  יבוא  ש נציגים  כמה שפחות  שיהיה  בפורום מצומצם  עדיף  יש  הכל  לנו  אבל 

אם    את המועמדות אלומצב הגשאינטרס שזה יהיה מלא וגם לנו אין באמת את היכולת לדעת מה  

פנה אלינו סיפרמי שהגיש מועמדות  כן   היא  , אז  כןאז    .לנו  בעצמו  שיח  המטרה  ,  בכיתותלייצר 

היו"ר  אני התמודדתי לראשונה לתפקיד כששאתכם אני יכול לשתף   ,דבר עם אנשיםהמטרה היא ל

אלא הגשה  אישית  רק הגשה  לא    ללוכואז הבחירות    גיש מועמדותהושג בכלל מי  לאף אחד לא היה מ 

אני רוצה שיהיה בתפקיד הזה אבל  , "זהפוליטיקות סביב  רשימה של שבעה אנשים אז היה המון  כ
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להיות   ואז  שהוא  יכול  אחר  לתפקיד  ואז  רוצה  רשימה  ירכיב  שם  אניהוא  היו  המון  .."  המון 

ן אין לנו את היכולת לראות וזה בדיוק  עכשיו מצד אחד הרבה יותר פשוט אבל עדייאז  ות,פוליטיק

הת צחייהיה  של  ואחמד  ,פקיד  זהלוודא  ,  יעל  בעוד  .  את  שני  ביום  יפורסמו  המועמדים  שמות 

כולם  במשך שבועיים לפני הבחירות  והגשת המועמדות  סגר  ית עוד חמישה עשר ימים ואז  , שבועיים

שלא  כדי  רק  ?  עוד שאלותתהיה תחרות, אני אוהב תחרויות.  בתקווה שבאמת  ,  ידעו מי המועמדים

ר מועד בדב  20.03.2022הצעת החלטה לשנות את ההחלטה מיום  נעבור להצבעה על  ,  נפספס את זה

ולאשר את ה כמועד הבחירות למועצה בהתאם למתווה שהוצג   2022ביוני    6-הבחירות למועצה 

לתקנון "ועדת הבחירות    14.10בישיבה זו. בהחלטה זו, מאשרת המועצה כי על אף האמור בסעיף  

ועדת הבחירות תפרסם את מועד הבחירות   30תפרסם את מועד הבחירות   לפני קיומן.."  ימים 

 . ימים לפני קיומן של הבחירות 28לראשונה 

 סיכום תוצאות ההצבעה

 0, נמנע: 0, נגד: 5בעד: 

 ההצעה התקבלה ברוב הדרוש.

 

גם את תחילת הישיבה שהייתה קצת מבאסת, לדעתי עבור    ששרדתםתודה לכם על  אלון באום:  

המתווה  כולנו,   של  ההצגה  את  כאןוגם  ונוספים  שנהיה  בתקווה  ,  ואנחנו  חדשים  חברים  עם 

 . הבאותבישיבותינו 

 .  נדבר בקרובואנחנו נתראה בקרוב  . המון תודה לכם.  כןליהיא ביאנקה בן יוסף: 

 

 

 בברכה,

 , סיו"ר ליהיא ביאנקה בן יוסף      יו"ר אלון באום, 

 אורניםבמכללת אגודת הסטודנטים והסטודנטיות 

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 לאישור המסמך הנ"ל להלן החתימות הנדרשות: 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 אשם מל

 

 מספר ת.ז. 

 

 חתימה 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 שם מלא

 

 מספר ת.ז. 

 
 

 חתימה 
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